
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesje Rady Miejskiej

Protokół nr XIX/2019 

XIX sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 20 grudnia 2019r.Obrady rozpoczęto 20 grudnia

2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:06 tego samego dnia. Listy obecności:radnych,sołtysów 

zaproszonych gości stanowią załączniki od nr 1 do nr 4.W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Adam Chmiel 

2. Marzanna Chuchro

3. Barbara Frątczak

4. Ryszard Frątczak

5. Edyta Główczyńska

6. Krystyna Kacprzak

7. Katarzyna Kalinowska

8. Krzysztof Krusiński

9. Janusz Łopaciński

10. Anna Michalak

11. Grzegorz Siwiński

12. Ryszard Szubert

13. Barbara Wiśniewska

14. Paweł Witkowski

15. Aneta Zielińska

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący  Rady Krzysztof Krusiński. Na podstawie listy obecności 

stwierdził quorum do podejmowania decyzji i wniosków.

       P u n k t 2

Ustalenie porządku posiedzenia

Przewodniczący Rady poinformował,iż porządek posiedzenia otrzymali radni wraz z zawiadomieniem 

o spotkaniu. Zwrócił się do radnych z pytaniem - „Czy ktoś z państwa radnych ma pytania względnie 

uwagi do porządku obrad?”.Wobec braku pytań i uwag,przewodniczący poddał pod głosowanie porządek

obrad. 

Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:



ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Główczyńska, Katarzyna 

Kalinowska, Krzysztof Krusiński, Janusz Łopaciński, Anna Michalak, Grzegorz Siwiński, Ryszard 

Szubert, Barbara Wiśniewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielińska

NIEOBECNI (1)

Krystyna Kacprzak

P u n k t 3

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata

2020-2043

Przewodniczący Rady poinformował,iż projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020-2043 otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

a) odczytanie projektu uchwały

O przedstawienie projektu uchwały,Przewodniczący poprosił pana Grzegorza Dzięgielewskiego 

Skarbnika gminy.

b) odczytanie opinii stałych Komisji Rady

Przewodniczący komisji stałych Rady odczytali opinie komisji do projektu uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020-2043. Opinie komisji stanowią załączniki od nr 5 

do nr 9. 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej

Skarbnik gminy pan Grzegorz Dzięgielewski odczytał uchwałę Nr SO-0957/35/8/KO/2019 składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 grudnia 2019r. wyrażająca opinię 

o przedłożonym przez Burmistrza Kłodawy projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa

na lata 2020-2043.Opinia stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

d) dyskusja i głosowanie nad projektem z autopoprawkami Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kłodawa na lata 2020-2043|

Nie odbyła się dyskusja. 

Głosowano w sprawie:

Głosowanie nad poprawkami do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 

2020-2043. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Główczyńska, Katarzyna 

Kalinowska, Krzysztof Krusiński, Janusz Łopaciński, Anna Michalak, Grzegorz Siwiński, Ryszard 

Szubert, Barbara Wiśniewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielińska

NIEOBECNI (1)



Krystyna Kacprzak

Uchwała Nr XIX138/2019r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

P u n k t 4

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy Kłodawa na 2020r.

Przewodniczący Rady poinformował,iż projekt uchwały w sprawie budżetu gminy Kłodawa na 2020r.

wraz z autopoprawkami otrzymali radni wraz z materiałami na sesję.

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami

Przewodniczący Rady zwrócił się do Skarbnika gminy pana Grzegorza Dzięgielewskiego o odczytanie

projektu uchwały w sprawie budżetu gminy Kłodawa na 2020r.wraz z autopoprawkami.

b) odczytanie opinii stałych Komisji Rady

Przewodniczący komisji stałych rady przedstawili opinie komisji w sprawie projektu budżetu na 2020r.

Opinie komisji stanowią załączniki od nr 12 do nr 16.

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej

Pan Grzegorz Dzięgielewski – Skarbnik gminy przedstawił radnym uchwały:

- Nr SO-0952/35/8/Ko/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 

6 grudnia 2019r. wyrażającą opinię o przedłożonym przez Burmistrza Kłodawy projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

- Nr SO-0951/21/D/8/Ko/2019r.Skladu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

z dnia 6 grudnia 2019r.wyrażającą opinię o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Kłodawa 

przedstawionego w projekcie budżetu gminy Kłodawa na 2020 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu.

d) dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały

Pan Grzegorz Dzięgielewski – Skarbnik gminy przedstawił kolejno autopoprawki do projektu uchwały

budżetowej.

1) autopoprawka nr 1

Głosowano w sprawie:

autopoprawka nr 1. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Główczyńska, Katarzyna 

Kalinowska, Krzysztof Krusiński, Janusz Łopaciński, Anna Michalak, Grzegorz Siwiński, Ryszard 

Szubert, Barbara Wiśniewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielińska

NIEOBECNI (1)

Krystyna Kacprzak

2) autopoprawka nr 2



Głosowano w sprawie:

autopoprawka nr 2. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Główczyńska, Katarzyna 

Kalinowska, Krzysztof Krusiński, Janusz Łopaciński, Anna Michalak, Grzegorz Siwiński, Ryszard 

Szubert, Barbara Wiśniewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielińska

NIEOBECNI (1)

Krystyna Kacprzak

3) autopoprawka nr 3

Głosowano w sprawie:

autopoprawka nr 3. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Główczyńska, Katarzyna 

Kalinowska, Krzysztof Krusiński, Janusz Łopaciński, Anna Michalak, Grzegorz Siwiński, Ryszard 

Szubert, Barbara Wiśniewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielińska

NIEOBECNI (1)

Krystyna Kacprzak

4) autopoprawka nr 4

Głosowano w sprawie:

autopoprawka nr 4. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Główczyńska, Katarzyna 

Kalinowska, Krzysztof Krusiński, Janusz Łopaciński, Anna Michalak, Grzegorz Siwiński, Ryszard 

Szubert, Barbara Wiśniewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielińska

NIEOBECNI (1)

Krystyna Kacprzak

e) głosowanie nad innymi poprawkami zgłoszonymi w czasie sesji budżetowej

W związku z niezgłoszeniem dodatkowych dodatkowych poprawek do projektu budżetu w trakcie sesji 

budżetowej nie odbyła się dyskusja nad zgłoszonymi zgłoszonymi poprawkami.



Burmistrz podziękował radnym za uchwalenie budżetu na 2020 rok.

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej

W dyskusji wzięli udział:

- Krzysztof Krusiński

Głosowano w sprawie:

Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2020 rok. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Główczyńska, Katarzyna 

Kalinowska, Krzysztof Krusiński, Janusz Łopaciński, Anna Michalak, Grzegorz Siwiński, Ryszard 

Szubert, Barbara Wiśniewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielińska

NIEOBECNI (1)

Krystyna Kacprzak

 P u n k t 5

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych

 P u n k t 6

Interpelacje i wnioski radnych

P u n k t 7

Wolne wnioski.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Ryszard Frątczak zwrócił się do Dyrektora Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Kłodawie 

w sprawie dowożenia wody do studni jednej rodzinie .

P u n k t 8

Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad wypowiadając słowa:

„Zamykam obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”

 Przewodniczący

Rady Miejskiej w Kłodawie 

(-) Krzysztof Krusiński

Przygotowała: Agata Nowak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


